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Julie staví studentské bydlení na místě tramvajové smyčky Na Špejcharu. Pro svůj projekt využívá plochu 
celého bloku a tramvaj nechává objet kolem. Vzhledem k ne příliš častému využívání této smyčky se zdá 
toto řešení být logické - uvolňuje prostor na dobrém místě pro výstavbu a zároveň zachovává funkci 
smyčky. Typologie studentského bydlení (s dalšími přidruženými funkcemi) se do místa hodí velmi dobře a 
pro Prahu může být přínosem.


Hmotově je projekt navržen na první pohled logicky, směrem do ulice Milady Horákové respektuje uliční 
čáru, nicméně dělení na dva samostatné objekty pro doplňkové služby je možná trochu k úvaze. Obecně 
chápu snahu hmotově se přiblížit okolním vilám, nicméně v urbanistickém detailu i v architektuře objektů 
jako takových, v jejich tvarování, usazování do kontextu, bych možná čekala větší invenci.


Co se týče dispozic a typologie studentského bydlení - cením prostorovou úspornost a celkem racionální 
využití prostoru. Otázku u mne vzbuzuje dělení prostoru pokoje (zejména u nejmenší obytné jednotky) - 
autorka dispozici dělí příčkami a vytváří střední tmavou chodbu se skříní. Nebyla by u tak malého prostoru 
příjemnější více otevřená dispozice? A přináší projekt nějakou novou myšlenku do tématu studentského 
bydlení obecně? Interiérová část projektu je zvolena zajímavě, finální vyznění ovšem působí trochu 
rozpačitě. Vizualizuji-li si myšlenku dřevěného “kokpitu” pro vrátného, představím si výtvarně nápaditější a 
elegantnější řešení s důvtipným detailem.


Technické řešení projektu je celkově dobré. K pevnější autorčině odpovědi je možná volba konstrukčního 
systému jako taková nebo jiné koncepční dotazy ke zvoleným technickým řešením. V detailu se nabízí 
otázka např. k dostatečnosti zvukové neprůzvučnosti mezi jednotkami. Celkově je ale práce zpracována 
uceleně, logicky a správně.


Ráda bych na místě viděla autorsky a výtvarně silnější koncept. Celkově ale projekt hodnotím dobře. 
Navrhuji hodnocení B.


Ing. arch. Zuzana Šikulová


V Ústí nad Labem dne 13.6.2024



